

2022 Eyes on the World- English Travel Log contest

發現新視界-英語旅誌圖文競賽

一、活動主旨(Purpose)：

給予東海學生分享其異國文化學習之經歷與心得的機會，同時也讓觀展學生得以擴展文化視野，並進一步提升全體學生語言文化探索的動機。

The main purpose of this ELC Travel Photos and Culture Contest is to give students a chance to share what they have learned about another culture while traveling abroad and to broaden the cultural awareness of students who come to view the photos and read the descriptions beside them.

二、主辦單位(Organizer)：

英語中心 English Language Center (ELC)

高教深耕計畫 Higher Education Sprout Project

三、參加對象(Participants)：

東海大學全體學生 All students of Tunghai University

四、獎勵辦法(Awards)：

- | | |
|--------------------|---------------------------------|
| 1. 第一名： 3,500 元獎金 | First prize: 3,500NT |
| 2. 第二名： 2,500 元獎金 | Second prize: 2,500NT |
| 3. 第三名： 1,500 元獎金 | Third prize: 1,500NT |
| 4. 佳作： 500 元獎金(五名) | Fourth prize: 500NT (5 winners) |

五、活動時間(Timeline)

1. 交件截止日期：2022/10/31 中午 12:00 前

Entries should be submitted by Friday, October 31, 2022, at 12 noon.

2. 決選公告日期：2022/11/16 (張貼於英語中心及英語中心網站)

Winners will be announced on Wednesday, November 16, 2022, on the ELC website: <http://elc.thu.edu.tw/>

3. 作品展覽日期：2022/11/16~12/09

Entries will be displayed from November 16– December 9.

4. 作品展覽地點：語文館 LAN105

Entries will be displayed at the LAN 105.

六、作品主題(Topic)：

作品以照片及短文陳述一趟海外旅遊、學習、交流經歷。

A trip abroad that Tunghai students have gone on during which they have learned something about a foreign culture.

七、比賽辦法(Rules)：

1. 每件參賽作品限含同一次旅行之照片三張，作品必須為百分之百原創(包括圖文)，其中至少一張照片須有作者入鏡。

Each candidate will choose ONLY three photos from a trip that they took to a foreign country. The three photos must be their own work, so one photo must include the candidate. Using images and texts copied from the internet will result in candidate disqualification.

2. 第一張照片需有關參賽者對當地之一般印象，而第二及第三張照片則須呈現參賽者於當地相關之文化學習經歷。

The first photo should show a general view of the place visited; the second and third photo should show something related to the cultural learning experience of the candidate.

3. 短文一律以英語撰寫，內容須包括第一張照片呈現之當地風情以及第二及第三張照片有關參賽者於當地參與文化活動之趣事或體驗。圖文須由學生自行設計排版。字數：150-300字。內文請勿包括作者姓名。

There should be a description in English of what is in the first photo and a longer anecdote or explanation in English of what the candidate learned about the country's culture for the second and third photos. The total number of words must be between 150– 300. The description **shouldn't** include the applicant's name.

4. 參賽者須將三張照片及短文以 A4 尺寸設計排版 (以一頁為限)，以 Word 及 PDF 兩種檔案繳交，檔案大小為 300KB。

The candidate will paste the three photos along with the descriptions into an A4 size Word file (doc, docx), one page only, and then save it as a PDF file. Both the DOC and PDF files will be entered into the contest. The file size should be around 300 KB.

5. 參賽者於 10 月 31 日中午前填妥線上報名表。

Candidates will fill out the online application form before October 31, 2022, at 12 noon. The online application form can be found on the ELC website.

6. 收滿二十件作品後，其餘作品依繳交順序列為候補。

After the first 20 entries have been received, subsequent entries will be put on a waiting list.

八、評分標準(Scoring)：

1. 視覺創意(40%)：作品構圖及創意

Visual creativity: 40%: photographic composition and design

2. 短文內容(60%)：短文語法正確性、陳述流暢性及與圖片搭配的故事獨特性

Content 60%: the accuracy and smoothness of the language used in the descriptions and the uniqueness of the learning experience

九、作品檔案命名規範(Naming your work)：

投稿作品檔案請以〔學號-中文姓名-到訪地點〕命名。例如：〔s04110110-林哲文-South Korea〕

The files you submit should be named in the following way:

[student number-Chinese name-place visited] [s04110110-林哲文-South Korea]